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do Komisji
Art. 136 Regulaminu
Henna Virkkunen, Jens Gieseke, Jörgen Warborn
w imieniu grupy PPE
Robert Roos, Bert-Jan Ruissen
w imieniu grupy ECR
Paolo Borchia
w imieniu grupy ID
Maria Grapini (S&D), Erik Bergkvist (S&D), Martina Dlabajová (Renew), Liesje Schreinemacher 
(Renew), Ulrike Müller (Renew)

Przedmiot: Wdrożenie Programu lepszego stanowienia prawa – dążenie do ograniczenia obciążeń 
administracyjnych

Przewodnicząca Komisji zobowiązała się do zmniejszenia obciążeń administracyjnych i stosowania 
zasady „jedno więcej – jedno mniej”. W 2020 r. Komisja przedstawiła strategię na rzecz przemysłu i 
MŚP, w której zobowiązała się zmniejszyć obciążenia regulacyjne MŚP. Od tego czasu bardzo 
niewiele się wydarzyło. Jest to rozczarowujące z uwagi na pilną potrzebę wdrożenia lepszych 
uregulowań prawnych dla MŚP, z których wiele z trudem próbuje wydobyć się z kryzysu.

1. W rezolucji Parlamentu w sprawie nowej strategii przemysłowej dla Europy1 wzywa się do 
wdrożenia zasady „jedno więcej – jedno mniej” w taki sposób, aby – bez uszczerbku dla 
prerogatyw współprawodawców – przeprowadzać przegląd obowiązujących przepisów, ilekroć 
nowe regulacje powodują powstanie kosztów przestrzegania przepisów; dzięki temu koszty 
przestrzegania przepisów w danym sektorze nie wzrosną. W jaki sposób Komisja zamierza 
wdrożyć zasadę „jedno więcej – jedno mniej”?

2. W rezolucji Parlamentu w sprawie nowej strategii dla europejskich MŚP2 stwierdzono, że zasadę 
„jedno więcej – jedno mniej” należy postrzegać jako punkt wyjścia, ponieważ utrzymuje ona 
jedynie status quo, a potrzebne są bardziej ambitne działania. Czy Komisja jest skłonna podjąć 
prace w tym kierunku?

3. W tej samej rezolucji postuluje się, aby ustanowić konkretny i wiążący poziom zmniejszenia 
obciążeń administracyjnych, a ocenę skutków zakończyć do czerwca 2021 r. Czy Komisja 
zastosuje się do tego apelu, a jeśli tak, to w jakim terminie?

4. Ponadto w rezolucji wzywa się Komisję, aby zadbała o skuteczność i dobre funkcjonowanie 
Rady ds. Kontroli Regulacyjnej, zapewniając jej większość ekspertów zewnętrznych i wsparcie 
ze strony Wspólnego Centrum Badawczego. Jak Komisja planuje wzmocnić Radę ds. Kontroli 
Regulacyjnej?
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1 Teksty przyjęte, P9_TA(2020)0321.
2 Teksty przyjęte, P9_TA(2020)0359.


